

Suggestions for using Merlin Cards:

- ★ Ask for a message on a specific subject, shuffle the cards, pull out a card and look at it. See what message the card conveys in the context of the subject.
- ★ Choose a subject. Pull out two cards. The first represents lessons that we have already learned about the subject and the second represents lessons that are in store for us.
- ★ Choose a subject. Pull out two cards. The first card represents the main message and the second represents messages that support the process.
- ★ Find your own magic way to use the cards, however you please.

Good Luck

More friends from the World of Cards of Itzik, creator of the Spectra, Duet cards, Yes, No and Angel, Prisma, Mibi, Anibi, Animal cards, and Merlin - the voyage.

www.itzicards.co.il, itzicards@012.net.il
+972-9-9550981, +972-52-8359031

Activités proposées par Merlin:

- ★ Choisir un thème. Battre les cartes. Tirer une carte. En lisant la carte, essayer de préciser son message en fonction du thème préalablement choisi.
- ★ Choisir un thème. Tirer deux cartes. La première carte correspond aux leçons déjà tirées à propos du thème choisi et la seconde carte, aux des leçons qu'il nous reste à tirer.
- ★ Choisir un thème. Tirer deux cartes. La première donne le message principal et la seconde, les étapes du processus.
- ★ Avec un peu de magie et d'imagination, utiliser les cartes de la manière qui vous correspond le mieux.

Bonne chance

Encore plus de personnages du Monde des cartes d'Itzik, créateur des duos de cartes - Spectra - Oui, Non et Angel, Prisma, Mibi, Anibi, Animal, Merlin - Le Voyage.

www.itzicards.co.il, itzicards@012.net.il
+972-9-9550981, +972-52-8359031